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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Hladovka, 
konaného dňa 13.12.2024 o 16.00 hod. 

 

 

. 

Prítomní:  PhDr. Marián Brnušák, starosta obce 

Poslanci:                

     Ján Korček 

  Ing. Ľubomír Hutlas  

  Anna Harmatová 

  Lukáš Bonk 

  Stanislav Buš 

  Stanislav Kendrala 

  Jozef Planieta 

      

Ďalší prítomní:  Anna Hutlasová, kontrolórka obce  

     Mgr. Helena Harmatová   

    PhDr. Gabriela Pajdučáková 

            Mgr. Helena Dilongová 

 

Program:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zasadnutia 

4. Kontrola plnenia uznesenia 

5. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 2/2024 o poplatku za komunálny odpad 

6. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 1/2024 o výške príspevku a spôsobe 

úhrady nákladov v školách a v školských – výchovno - vzdelávacích zariadeniach a 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka 

7. Rozpočet obce na roky 2025-2027 

8. Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ Hladovka k 31.12.2024 

9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2025 

10. Rôzne 

-schválenie bytov nájomníkom bytového domu 198 a prehodnotenie nájomného 

-prehodnotenie stočného 

-žiadosť o dotáciu pre Združenie nevidiacjch, slabozrakých osôb so sídlom v Liesku 

-návrh na vyradenie majetku 

-iné. 

11.  Diskusia  

12.  Záver. 

 

 

Ad 1: Otvorenie  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných a zároveň konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 7 a zasadnutie 

je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Ad 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ján Korček a Anna Harmatová  

Za zapisovateľku: Mgr. Helena Harmatová 
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Ad 3: Schválenie programu obecného zasadnutia 

 

 Starosta obce oboznámil prítomných s programom obecného zasadnutia  a požiadal 

poslankyne a poslancov o doplnenie alebo zmenu programu. Keďže s poslancov nepožiadal o 

zmenu alebo doplnenie programu starosta sám požiadal o zmenu a doplnenie programu OZ 

o doplnenie bodu č. 10 a to o bod „Žiadosť o rozšírenie priestorov v materskej škole“ 

a možnosť vystúpenia na zasadnutí OZ riaditeľky základnej školy PhDr. Gabriely Pajdučákovej 

a za materskú školu Mgr. Heleny Dilongovej k danej problematike. Zároveň vyzval prítomných 

na hlasovanie za zmenený predložený program.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.170/2024 – OZ 

a/ prerokovalo zmenu a doplnenie programu o „Žiadosť o rozšírenie priestorov v materskej 

škole“ a možnosť vystúpenia na zasadnutí OZ riaditeľky základnej školy PhDr. Gabriely 

Pajdučákovej a za  materskú školu Mgr. Heleny Dilongovej k danej problematike. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  
 

Ad 4: Kontrola plnenia uznesenia. 

 

     Kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí bolo zistené, že tieto boli splnené.    

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 171/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov ( Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

.  

Ad 5: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 2/2024 o poplatku za komunálny 

odpad 

 

Návrh VZN bol zverejnený dňa 27.11.2024  na úradnej tabuli obce Hladovka, na 

webovom sídle obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý 

poslanec obdŕžal návrh VZN č.2/2024. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani 

pripomienka od občanov. Starosta skonštatoval, že v konečnom dôsledku sa naša obec spolu so 

susednými obcami dohodli, že poplatok za komunálny odpad zvýšia z 24 Eur na 28 Eur  - 

/ 4 žetóny na osobu /. 

Dokupovanie žetónov v našej obci sa od 1.1.2025 zvýši z 3 Eur na 4 Eura/žetón. 

Starosta tak ako na minulom zasadnutí  informoval poslancov o ukončení zmluvy 

s Technickými službami Ružomberok k 31.3.2025. Bude potrebné urobiť verejné obstarávanie. 

Pravdepodobne bude každá obec súťažiť samostatne. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.172/2024 - OZ  

a/ prerokovalo VZN obce Hladovka č. 2/2024 o poplatku za komunálny odpad.  

b/ schvaľuje VZN obce Hladovka č. 2/2024 o poplatku za komunálny odpad. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov ( Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 
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Ad 6: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 1/2024 o výške príspevku a 

spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských výchovno - 

vzdelávacích zariadeniach a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Hladovka 

 

Návrh bol  taktiež zverejnený dňa 27.11.2024 na úradnej tabuli obce Hladovka, na 

webovom sídle obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý 

poslanec obdŕžal návrh VZN č. 1/2024 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a v školských výchovno - vzdelávacích zariadeniach a školských 

účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka. 

Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani pripomienka od občanov. 

Starosta spolu s poslancami sa napokon uzniesli na mesačnom príspevku a to na čiastočnú 

úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej  na  17 Eur  a na čiastočnú úhradu nákladov 

spojených s výchovno - vzdelávacou činnosťou školského klubu detí bude zákonný zástupca 

prispievať mesačne na jedného žiaka sumou 20 Eur. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 173/2024 - OZ  

a/ prerokovalo VZN obce Hladovka č. 1/2024 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach 

a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka. 

b/ schvaľuje VZN obce Hladovka č. 1/2024 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach 

a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov ( Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 7: Rozpočet obce na roky 2025-2027 

 

         V tomto bode sa obecné zastupiteľstvo venovalo prerokovaniu Návrhu rozpočtu obce na 

roky 2025 až 2027. Starosta obce uviedol, že návrh bol zverejnený dňa 27.11.2024 a bol taktiež 

zverejnený na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom sídle obce a na centrálnej úradnej 

elektronickej tabuli. E-mailovou poštou bol návrh rozpočtu zaslaný poslancom.  

Návrh bol však upravený- viď. príloha.  

Kontrolórka obce podala stanovisko  k rozpočtu, v ktorom konštatuje, že celkový rozpočet je 

zostavený ako vyrovnaný v súlade s predpismi obce. Napokon bol poslancom na schválenie 

predložený návrh rozpočtu pre roky 2025-2027. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 174/2024 - OZ  

a/ prerokovalo Návrh rozpočtu obce Hladovka  a ZŠ s MŠ Hladovka na roky 2025 – 2027. 

b/ berie na vedomie Stanovisko kontrolórky obce k Návrhu rozpočtu Obce Hladovka na rok 

2025-2027. 

c/ schvaľuje Rozpočet Obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka na roky 2025 – 2027 bez 

programovej štruktúry. 

Rozpočet obce na rok 2025 - celkové príjmy sú vo výške 1 957 027 Eur a celkové výdavky vo 

výške 1 957 027 Eur. 

d/ berie na vedomie Rozpočet na roky 2026-2027. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov ( Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 
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Ad 8: Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ Hladovka k 31.12.2024. 

      

Úpravou rozpočtu zohľadňujeme aktuálne plnenie rozpočtovaných prostriedkov podľa 

skutočného plnenia. Ekonómka obce podala bližšie informácie, ktorých položiek  sa úprava 

dotýka. Úprava sa dotýka aj prijatých dotácii, príjmov a výdavkov, ktoré sa upravia presunom 

jednotlivých položiek, atď. 

Z rezervného fondu boli  použité finančné prostriedky  na výstavbu vyhliadkovej veže /tak ako 

boli v rozpočte i naplánované/. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.175/2024 - OZ  

a/ prerokovalo úpravu rozpočtu obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka. 

b/ schvaľuje úpravu rozpočtu - RO č.6 obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka k 31.12.2024. 

c/ schvaľuje použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu v roku 2024 na kapitálové 

výdavky – výstavba „Vyhliadková veža Hladovka“ vo výške 98 958,85 Eur. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov ( Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 9: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2025 

      

Plán kontrolnej činnosti predložila hlavná kontrolórka  Anna Hutlasová, ktorá 

oboznámila poslancov s náplňou práce a činnosťou, na ktorú sa sústredí v priebehu  1. 

polroka 2025-viď príloha. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.176/2024 - OZ  

a/ prerokovalo plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2025. 

b/ schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2025. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov ( Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad 10: Rôzne 

 

• Schválenie bytov nájomníkom bytového domu 198 a prehodnotenie nájomného 

 

Na rok 2025 si nájomníci bytového domu č.198 podávajú žiadosti o predĺženie 

nájomných zmlúv. Starosta skonštatoval, že každoročne na základe žiadosti, obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomných zmlúv.  

Zároveň spolu s  poslancami sa uzniesli, že pre rok 2025 sa nájomné za byt nebude zvyšovať, 

ostáva nezmenené. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 177/2024 - OZ  

a/ prerokovalo predĺženie nájomných zmlúv žiadateľov bytového domu 198 na rok 2025. 

b/ schvaľuje predĺženie nájomných zmlúv žiadateľov bytového domu 198 na rok 2025. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov ( Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta). 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

• Prehodnotenie stočného 

 

Starosta informoval, že náklady na prevádzku čističky sa každoročne zvyšujú. 
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Zároveň pripomenul, že v zmysle článku 7 odseku 1/ VZN č.2/2017 o určení ceny za odvedenie 

a čistenie odpadovej vody pre domácnosť a iných odberateľov má OZ prehodnotiť cenu 

stočného na nasledujúci rok.  Posledné zvýšenie stočného bolo  pre rok 2022. Po dohode 

s poslancami  dal starosta hlasovať za navýšenie stočného z 1,20 na 1,30 €/m3. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 178/2024 - OZ  

a/ prerokovalo výšku nájomného a stočného na rok 2025. 

b/ schvaľuje pre rok 2025 výšku stočného na 1,30 Eur/m3. 

Za:  poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta ).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

• Žiadosť o dotáciu pre Združenie nevidiacjch, slabozrakých a inak postihnutých 

osôb so sídlom v Liesku 

 

 Starosta informoval, že dňa 8.11.2024 bola obci doručená žiadosť o poskytnutie 

finančného príspevku (dotácie) na rok 2025 pre združenie nevidiacich, slabozrakých a inak 

postihnutých osôb, ktorú podal štat. zástupca združenia Ing. Miroslav Rabčan. V prílohe je 

žiadosť. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.179/2024 – OZ 

a/ prerokovalo žiadosť Združenia nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb, Školská 

Liesek. 

b/ schvaľuje finančný príspevok vo výške 100 Eur pre Združenie nevidiacich, slabozrakých a 

inak postihnutých osôb, Školská-Liesek. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta )  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

• Žiadosť o dotáciu pre Športový klub Suchá Hora - Hladovka  

 

     Starosta informoval, že dňa 12.12.2024 bola obci doručená žiadosť o poskytnutie 

finančného príspevku (dotácie) na rok 2025 pre stolnotenisový klub ŠK Suchá Hora – 

Hladovka. V prílohe je žiadosť. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.180/2024 – OZ 

a/ prerokovalo žiadosť o poskytnutie dotácie  pre stolnotenisový klub ŠK Suchá Hora –    

Hladovka. 

b/ schvaľuje dotáciu vo výške 1000 Eur pre stolnotenisový klub ŠK Suchá Hora – Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta )  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

• Návrh na vyradenie majetku 

 

Starosta predložil návrh na vyradenie nepoužiteľného a nepotrebného majetku, ktorý 

tvorí prílohu zápisnice. Majetok je vyradený hasičmi, nakoľko je nefunkčný alebo zničený.  

Poslanci súhlasili s návrhom na vyradenie.  
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Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.181/2024 - OZ 

a/ prerokovalo návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku. 

b/ schvaľuje vyradenie majetku v navrhnutom rozsahu, ktorý tvorí prílohu zápisnice  v súlade 

s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

• Prerokovanie odmeny hlavnej kontrolórke  

    

     Starosta predniesol, aby poslanci prehodnotili prácu kontrolórky za rok 2024. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 182/2024 - OZ  

a/ prerokovalo odmenu hlavnej kontrolórke za obdobie 01-12/2024.    

b/ schvaľuje odmenu vo výške 30% mesačného platu hlavnej kontrolórke za obdobie  

01-12/2024. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta )  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

• Nevyčerpaná dovolenka starostu obce 

 

Z dôvodu nevyčerpania starostovej dovolenky za rok 2023 v počte 17,5 dní obecné 

zastupiteľstvo navrhlo preplatenie za nevyčerpanú dovolenku v zmysle ustanovení § 100 ZP 

a v spojitosti s ustanovením §2 ods.2 zákona č.253/94 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 183/2024 - OZ  

a/ prerokovalo vyplatenie náhrady platu starostu za nevyčerpanú dovolenku za rok 2023. 

b/ schvaľuje preplatenie nevyčerpanej dovolenky za rok 2023 starostovi obce v rozsahu 17,5 

dní. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta )  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

• Žiadosť o prekontrolovanie skutočností nasvedčujúcich  nehospodárnym 

nakladaním s finančnými a materiálnymi prostriedkami obce 

Už na predchádzajúcom  zasadnutí starosta informoval poslancov obecného zastupiteľstva 

o opätovnom podaní občana p. Karola Škvareka na starostu obce ohľadom „Žiadosti 

o prekontrolovanie skutočnosti nasvedčujúcich s nehospodárnym nakladaním s finančnými 

a materiálnymi prostriedkami obce“ – viď príloha,  ktoré boli adresované hlavnej kontrolórke 

Anne Hutlasovej.  

Na základe uvedeného podnetu kontrolórka obce vyhodnotila bod č.5 ako sťažnosť voči 

činnosti starostu obce a predniesla návrh na menovanie mandátovej komisie na prešetrenie tejto 

sťažnosti. 

 



7 
 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.184/2024 – OZ 

a/ zriaďuje mandátovú komisiu na prešetrenie sťažnosti voči činnosti starostu obce. 

b/ volí Stanislava Kendralu, Lukáša Bonka a Annu Harmatovú ako členov mandátovej 

komisie. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta )  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

 

• Projekt cyklotrasy Chyžné – Hladovka / cez Džubasovky/ 

     Starosta skonštatoval, že tento projekt bol už viackrát prerokovaný na zasadnutiach 

obecného zastupiteľstva.  

Jedna sa o projekt v programe Interreg: Poľsko – Slovensko 2021 – 2027, kde sa bude 

povoľovať ďalšia etapa stavby „Cesta okolo Tatier“, čiže pokračovanie pripojenia na už 

existujúcu cyklotrasu. Jablonka má projekt pripravený. V konečnom dôsledku sa to bude riešiť 

spôsobom, že poľská strana si svoju časť po hranicu nášho katastra urobí a naša obec dorobí 

svoju časť aj neskôr, vtedy, keď budeme pripravení /majetkoprávne vysporiadanie sa bude 

riešiť až pri územnom a stavebnom konaní. Na stretnutí v Jablonke, ktoré bolo dňa 2.12.2024, 

ktorého sa zúčastnil za Obec Hladovka PhDr. Marián Brnušák, Ján Korček, Mgr. Helena 

Harmatová a za Gminu Jablonka  wojt Stanislav Karsprzak a zastupkyňa wojta Monika Matek, 

wojt zhrnul práce, ktoré by bolo potrebné vykonať na ich časti. Keďže podložie cesty majú 

celkom dobre, potrebujú prehĺbiť rigoly, následne zmiešajú štrk s cementom a spevnia tým 

cestu. Z našej strany potrebujú iba súhlas  na osadenie smerových tabúľ, ktoré budú umiestnené 

v našej časti katastra. Wojt Stanislav Karsprzak (ďalej len „wojt“) informoval obec Hladovka, 

že dňa 21.11.2024 sa uskutočnilo pracovné stretnutie ŽSK pod vedením Ing. Igora Gašpierika  

a Gminy Jablonka pod vedením wojta, kde požiadali Gminu Jablonka o cezhraničné 

partnerstvo, aby mohol ŽSK žiadať projekty (napr. budovanie cyklotrás) cez Interreg: Poľsko 

– Slovensko 2021 – 2027. Wojt na podklade skutočnosti požiadal obec Hladovka o pracovné 

stretnutie z dôvodu, že Gmina Jablonka chce v budúcnosti spolupracovať a byť partnerom obci 

Hladovka. Dňa 10.12.2024 ŽSK Ing. Igor Gašpierik  ako poverená osoba požiadala obec 

Hladovka,  aby bola nápomocná v procese získavania súhlasných stanovísk na vyznačenie 

cykloturistickej trasy na k.ú. Hladovka. Keďže Gmina Jablonka  chce cez projekt vybudovať 

spevnenú štrkovú cyklotrasu po hranicu SR, po kataster k.ú. Hladovka potrebujú iba súhlas 

z našej strany na osadenie smerových tabúľ, ktoré budú umiestnené v našej časti katastra ako 

informácie pre cyklistov, že v úseku cez les je v dĺžke 914m napojenie na cezhraničnú 

cyklotrasu pod názvom „Cesta okolo Tatier“. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.185/2024 – OZ 

a/ schvaľuje , že v rámci projektu ďalšej etapy stavby „Cesta okolo Tatier“ v spolupráci 

Hladovka – Jablonka môžu byť osadené smerové /informačne/ tabule na území katastra 

Hladovka v okolí cyklotrasy. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta )  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

• Žiadosť o rozšírenie priestorov v materskej škole 

      Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavili riaditeľka základnej školy PhDr. 

Gabriela Pajdučáková a za  materskú školu Mgr. Helena Dilongová s požiadavkou rozšíriť 

budovu materskej školy. Poslanec Lukáš Bonk im pripravil skelet novej prístavby. 
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Starosta hneď v úvode spomenul, že projekt, ktorý rieši iba strechu MŠ a na ten máme 

v rozpočte pre rok 2025 vyčlenené financie avšak na prístavbu MŠ nie. Starosta dal poslancom 

do pozornosti, že obec prijala na predchádzajúcich zastupiteľstvách priority na nasledujúce 

roky a to sú komplexné pozemkové úpravy v k.ú. Hladovka a druhou veľkou prioritou je 

odkanalizovanie obce a následne s tým spojené budovanie miestnych komunikácií. 

  Je  nemysliteľne, aby obec opätovne investovala do MŠ, preto je potrebné, aby sa do 

škôlky neprijímali všetky detí, ktorých rodičia o to požiadajú, hlavne tí 2-3 roční. 

Odôvodnenie vychádzalo z výsledku kontroly RÚVZ dňa 11.9.2024 v materskej škole, kde  

bolo udelené opatrenie za nedodržanie Vyhlášky MZ SR č.75/2023 o podrobnostiach, 

o požiadavkách na zariadenia pre deti a mládež.  

Riaditeľka MŠ konštatovala, že priestory spálne nevyhovujú, je predimenzovaná lehátkami- na 

1 dieťa má byť 1,7 m2. Od roku 2017 je kapacita na 45 detí. 

Ak prijmeme variant, že nezoberieme všetky detí, rodičia si cestu nájdu a detí prihlásia 

do iných obcí, taká je skúsenosť. Vedeniu školy záleží na tom, pretože od toho budú financie 

a tie sa odvíjajú od počtu detí prihlásených každoročne k  dátumu 15.9.   

Riaditeľka ZŠ zdôraznila, že na zasadnutie prišli so zámerom vypočuť si názor poslancov, 

pretože názor starostu poznajú. 

Poslanec Ing. Ľubomír Hutlas poznamenal, že sa nestotožňuje s myšlienkou prístavby- 

opätovné prilepenie stavby a urobiť ju s kapacitou cca na 50 detí. Je potrebné rozmýšľať nad 

výstavbou novej budovy s kapacitou cca 100 detí. 

Zástupca starostu Ján Korček  pripomenul, že nadstavba  budovy ZŠ po celé roky sa 

robila  z dôvodu, že MŠ ale taktiež jedáleň  sa presťahuje do budovy ZŠ, do časti priestorov  

tried ročníkov 1-4, aby to bolo v jednom objekte, na čo riaditeľka ZŠ reagovala, že táto budova 

je vlhká, chladná, nezateplená. 

Starosta predniesol, že do nadstavby ZŠ sa investovalo s tým, že tam bude aj škôlka, to 

bola jedna z priorít predchádzajúcej starostky a aj jeho. Vznikli priestory, kde sa v jednej časti  

vybudovali odborne učebne a ostávajú priestory pre realizáciu posunutia starších ročníkov na 

horné poschodia a tým zapodievať sa presťahovania MŠ do budovy ZŠ. Už predchádzajúce 

vedenie so starostkou p. Kendralovou  s budovou MŠ počítalo v budúcnosti ako s denným 

stacionárom alebo podobným sociálnym zariadením.  

Riaditeľka ZŠ poznamenala, že nevedela, že sa so škôlkou počíta v ZŠ, dozvedela sa to 

po niekoľkých rokoch. Nechápe preto, že sa to mohlo riešiť už pred výstavbou odb. učební 

i keď i tie sú nevyhnutné, zdôraznila. 

Starosta navrhol, nech škola urobí projekt a obec urobí stavebnú činnosť avšak 

investícia je to veľká, t.z. jedine dotácia z Eurofondov. 

Starosta dal do pozornosti, že obec má dostačujúcu kapacitu MŠ pre deti do 4 rokov ako 

jej to ukladá zákon. Celkovo je prijatých deti do MŠ 45, ale z toho je do 3 rokov viac než 10 

detí. Rozšírenie MŠ je dlhodobý  proces, kde len spracovanie projektovej dokumentácie 

a vybavení všetkých potrebných stanovísk až po územné a stavebné rozhodnutie je proces, 

ktorý môže trvať až 2 roky pri plnom nasadení. 

Po odznení ešte niekoľkých názorov, zástupca Ján Korček poznamenal, že tieto návrhy 

potrebujú čas, premyslieť to. Je jednoznačne, že budúci rok sa určite s prístavbou ani výstavbou 

nepočíta, avšak v blízkej budúcnosti je to potrebné riešiť. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 186/2024 - OZ  

a/ berie na vedomie žiadosť o riešenie priestorov v Materskej škole Hladovka. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

• Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku školských zariadení na území obce 

Hladovka na jeden výkonný ukazovateľ podľa počtu žiakov k 31.10.2024 v súlade s § 

6 ods.12h zák. č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a v školskej samospráve 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
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 Starosta predložil OZ, aká by mala byť ročná dotácia  na mzdy a prevádzku školských 

zariadení (školská jedáleň, školský klub) na území obce Hladovka na rok 2025 na jeden  

výkonný ukazovateľ podľa počtu žiakov k 31.10.2024 v súlade s § 6 ods.12h zák. č. 596/2003 

Z.z. o štátnej správe v školstve a v školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov. Do ročnej dotácie  boli započítaní aj príjmy od rodičov pre MŠ, ŠK, školská jedáleň, 

réžia ako aj príjmy ŠJ ÚPSVaR. Vychádzalo sa s dostupných podkladov a predpokladov – 

príjmov na rok 2025. Podľa prepočtov obec Hladovka,  okrem príjmov a prenesených 

kompetencií MŠ poskytne dotáciu na mzdy a prevádzku školských zariadení z rozpočtu obce 

vo výške  47 000 Eur. Starosta odporúča prijať a schváliť nasledujúce uznesenie OZ. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.187/2024 – OZ 

a/ prerokovalo ročnú výšku dotácie na mzdy a prevádzku školských zariadení na území obce 

Hladovka na jeden výkonný ukazovateľ podľa počtu žiakov k 31.10.2024 v súlade s § 6 ods.12h 

zák. č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a v školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. 

b/schvaľuje ročnú výšku dotácie na mzdy a prevádzku školských zariadení na území obce 

Hladovka na jeden výkonný ukazovateľ podľa počtu žiakov k 31.10.2024 v súlade s § 6 ods.12h 

zák. č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a v školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov: 

• Potencionálny stravník – žiak základnej školy: 313 Eur. 

• Dieťa školského klubu detí: 482,15 Eur. 

Hlasovanie: Z prítomných 7 poslancov  

Za: 7 poslancov (Ján Korček, Ing. Ľubomír Hutlas, Anna Harmatová, Lukáš Bonk, Stanislav 

Buš,  Stanislav Kendrala, Jozef Planieta )  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad. 17. Diskusia  

 

V diskusii starosta  predniesol, že 16. decembra máme akciu „Uvítanie do života“ 

v počte narodených 22 detí. Poprosil poslancov, aby sa zúčastnili tejto akcie. 

 

 

Ad 18: Záver 

  

Vzhľadom k tomu, že program zasadnutia bol týmto vyčerpaný, starosta obce 

poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť, ale aj za prácu počas celého roka.  Poprial 

všetkým veselé Vianoce a nový rok, aby prežili v zdraví  a tak zasadnutie ukončil.  

 

 

 

Zapísala: Mgr. Helena Harmatová ....................................... 

 

 

 

Overili: Ján Korček   .............................................. 

. 

     Anna Harmatová  ............................................... 

 

 

 

 

 

PhDr. Marián Brnušák 

            starosta obce 


